

校友消息

Alumni News

本院校友獲委任中大副校長 College Alumnus Appointed as Pro-Vice-Chancellor

本院校友現任中大生物醫學學院院長陳偉儀教授（74/化學）獲中大校董會委任出任副校長，由2018年8月1日起生效，任期三年。他將出任副校長（策略發展）一職。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus, Professor Chan Wai-yee (74/CHEM), currently Director of the School of Biomedical Sciences, was appointed by the CUHK Council as Pro-Vice-Chancellor for a period of three years from 1 August 2018. Professor Chan will be the Pro-Vice-Chancellor (Strategic Developments). Our warmest congratulations to Professor Chan!



本院校友獲浸大頒授榮譽大學院士 College Alumna Received HKBU Honorary University Fellowship

本院校友莊偉茵女士（86/政政）獲浸會大學頒授榮譽大學院士，以表揚她對社會作出的重大貢獻及支持。頒授禮將於2018年9月4日的開學禮上同場舉行。莊校友熱心社會服務，曾獲香港公開大學頒授榮譽大學院士榮銜，又獲選為全球100名最重要「環球公司內部傳訊主管」，以及獲Asian PR Awards頒發最佳危機管理獎。本院同仁謹致賀忱！

College alumna Ms Quince W Y Chong (86/GPAD) was conferred Honorary University Fellowship by Hong Kong Baptist University in recognition of her outstanding contributions and support to society. The conferment ceremony will be held at the Convocation on 4 September 2018. Ms Chong is well-known for her contributions to public service in a wide range of bodies and organisations, and was named Honorary University Fellow of OUHK and “the 100 Most Important In-house Communicators in the World” in the Holmes Report Influence 100 project, and was awarded the Best Crisis Management Award by the Asian PR Awards. Our warmest congratulations to Ms Chong!



本院校友獲尤德爵士紀念基金研究生獎學金 College Alumnus Received Sir Edward Youde Memorial Fellowship

本院校友蕭俊彥先生（17/數學）獲頒2017至2018年度尤德爵士紀念基金獎學金。尤德爵士紀念基金成立於1987年，以紀念已故總督尤德爵士的傑出貢獻。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus Mr Siu Chun-yin (17/MATH) was honoured with the Sir Edward Youde Memorial Fellowship. The Sir Edward Youde Memorial Fund was set up in 1987 to commemorate the late Governor, Sir Edward Youde, for his distinguished contributions. Our warmest congratulations to Mr Siu!

2018年書院校友日 The College Alumni Day 2018

書院校友日將於2018年10月27日（星期六）下午3時至5時45分於聯合書院校園舉行，聯合校友將一同慶祝書院六十二周年院慶。書院及書院校友會誠邀歷屆聯合校友及家人回母校共聚，互聚情誼，了解母校最新發展情況，加強校友與母校的聯繫。每位校友最多可攜同三位家人出席。當日節目表及報名詳情將於2018年9月初公佈。校友亦可留意第65期《聯合校友》（2018年9月號）之報名表格。查詢請電3943 1948與本院陸敏兒女士或余慧儀女士聯絡。

The College Alumni Day 2018 will be held on 27 October 2018 (Saturday) from 3:00 to 5:45 pm on College campus. All alumni are invited to join this annual reunion gathering to celebrate the College's 62nd Anniversary, and to know more about the latest developments of the College, as well as to further strengthen the bond with their alma mater. Each alumnus may bring three family members to the event. Programme of the event and information for registration will be released in early September 2018. Alumni can also refer to the registration form inserted in the 65th Issue of United Alumni Newsletter (September 2018) for details. For further enquiries, please call Ms Amy M Y Luk or Ms Maggie W Y Yu at 3943 1948.

畢業二十五年及畢業三十五年或以上校友院慶千人宴 Feast for a Thousand for Alumni Graduated for 25 Years and 35 Years or above

適逢聯合書院慶祝六十二周年院慶，書院將於2018年10月27日校友日晚上7時至9時假本院張祝珊師生康樂大樓一樓張煊昌體育館舉行校友千人宴，特別邀請畢業二十五周年的聯合校友（即1993年畢業校友），及畢業三十五周年或以上（包括聯合書院成立前五間成員書院畢業校友，即1983年或以前畢業校友）參加，與同屆校友聚舊。書院將於2018年8月底寄發邀請咭予1993年畢業及1983年或以前畢業的校友，敬請踴躍支持。

To celebrate the 62nd Anniversary of United College, the College will organise a Feast for a Thousand for Alumni graduated for 25 years and 35 years or above on 27 October 2018 (Saturday) from 7:00 pm to 9:00 pm at the Thomas H C Cheung Gymnasium, First Floor, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. Invitation cards will be sent to Class of 1993 or Classes of 1983 or before in late August 2018. Alumni are warmly welcome to join this reunion.

